



DAGSORDEN TIL LEDELSESMØDE

Onsdag 26. april 2023 kl. 17.00-19.00

Deltagere: Jakob, Anette, Steffen, Thomas, Thomas C og Helle

Afbud: Thomas C

Referent: Steffen

Dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden

Dagsorden er godkendt uden bemærkninger

2. Godkendelse af referat fra ledelsesmøde 21. marts 2023

Bilag: Referat fra sidste ledelsesmøde er i Dropbox

Referatet er godkendt uden bemærkninger

3. Evaluering af SpringCup 2023

Bilag: Rapport over evalueringen ligger i Dropbox sammen med rådata (der var 68 svar) samt kopi af korrespondance med DAFF

Evalueringerne blev drøftet og der er en del af de mange gode input som vi vil tage med i vores fremtidige planlægninger.

Vi sender en mail ud til klubben hvor vi takker for feedback.

4. DM i Frederikshavn 27. maj 2023

Status/opgaver – planlægningen er i fuld gang

Værelsesfordeling, busfordeling og t-shirt fordeling ligger ved Helle

Jakob melder licenser ind og laver forplejningsbestilling ved DAFF

Jakob køber også vand, muslibarer m.v.

Anette tager Cheermom møde

5. Generalprøve 14. maj 2023

Fordeling af opgaver – Rundhøjskolen. Vi har hallen fra kl. 12 – 18.

Der er mange udøvere der skal til Harry Styles koncert om aftenen.

Tidspunkt – 12.00 – 15.30

Udøvere møder ind kl. 12 og måtter rulles - forældre kl. 13.00 eller 13.30.

Bod med kaffe, vand sodavand og chokolade, kage

Merchandisebod

Transport af måtter

Trænere lave program

Trænere lave opvarmning

Tak til Line + gave.

Forældre til at sidde i indgangen 2 stk., bod 2 stk. x 2 eller 3, merchandice 2 stk. x 2 eller 3

Steffen tager lead

Dem der tilmelder sig som frivillig, skal komme 10 min før og melde sig.

6. Status på Aarhus Motion opgaverne

Thomas sendte ud omkring tilmelding til opgaver

Det er i en fin proces – og Thomas følger løbende op sammen med Jannie.

Sommerskole er også kommet på hjemmesiden, der er tilmelding fra den 9. juni fra 16.00.

Der er lidt udfordringer med at finde hovedtrænere – det er kun Laura der har meldt retur.

Vi spørger efter hjælpetrænere når vi har styr på hovedtrænere.

7. Status på indkøb

Poms, skilte, kile, kabel og batteri til Soundbox

Jakob er i dialog med nye poms og skilte. Der er købt batteri og kabel til Soundbox

Thomas bestiller Kile.

8. Merchandise

Anette er ved at indsamle oplysning omkring behov for jubilæums t-shirt. Det er kun ganske få vi mangler. Der er dog en minimumsbestilling på 20 stk.

Der bestilles et "uniformssæt" til Hugo og Markus så de får noget der er lidt mere spændende til DM.

Anette kigger på at lave et sweatpantssæt i sommergave til trænerne.

9. En ny strategidag? Det videre arbejde med kassetækning.

Bilag: Opsamling fra strategidag i februar og oversigt over opgaver i ledelsen findes i Dropbox

Der er enighed om at lave en fælles en opfølgingsdag i 3. kvartal 2023.

Der skal dog kigges på fordelingen af opgaver inden sommerferien. På næste ledelsesmøde afsættes der ½ delen af tiden til at drøfte og fordele opgaver.

Der er behov for fokus på rekruttering af frivillige.

10. DM 2024

Forberedelse af kommende styregruppemøde

Der er en del der har meldt tilbage at de gerne vil deltage i styregruppen.

Jakob indkalder til møde i løbet af maj/juni

11. Proces for træner-team-dannelse frem mod sæson 23/24

Jakob har talt med alle undtagen 2 der mangler at blive afholdt møde med.

Lige pt. er den største udfordring at få Unique træner på plads og hvis vi skal have flere seniorhold kan det være en udfordring at finde trænere nok der vi/kan træne på det niveau.

1 tiny

3-4 mini

3 youth

3-4 seniorhold

Jakob vender retur.

12. Kommende møder

- Næste ledelsesmøde? – 23. maj kl. 17-19
- Næste fællesmøde? 9. maj 20.30 – 22.00

13. Eventuelt

Intet